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Henti politikkan isu pemindahan I<uil Nagamma · 'l(ita bul\an lagi 
dalam Covid War' Kuala Lumpur: Orang ra

mai diseru untuk tidak lagi 
mempolitikkan isu pemin:. 
dahan Kuil Nagamma, Sen
tul di sini, kata Menteri di 
Jabatan Perdana Menteri 
(Wilayah Persekutuan) Dr 
Zaliha Mustafa. 

Beliau berkata perkara 
itu akan diselesaikan de
ngan kadar segera, selain 

Bernama 

Putrajaya · 

P enggunaan frasa 'ke
ling' pada program 

_ _ Temu Anw.ar _Dialog 

satu perbincangan khas 
bersama pihak YTL dike
. tuai Pengarah Eksekutif 
YTL Land & Development 
Berhad Datuk Hamidah Ba
kar diadakan _bagi mem
bincangkan perkara berke
naan kehnarin. 

"Secara kes.eluruhannya, 
saya mendapati perbinca
ngan tersebut merupakan 

kan daripada buku berta
juk Hikayat Hang Tuah 
dan tidak bermaksud un
tuk menghina mana-mana 
pihak, kata Perdana Men
teri Datuk Seri Anwar 
Ibrahim. 

satu perbincangan yang 
positif dan saya yakin per
kara ini dapat diselesaikan 
dengan ~aik. 

"Saya akan memastikan 
perkara ini diselesaikan de
ngan segera dan menyeru 
semua pihak agar tidak lagi 
mempolitikkan isu ini demi 
kebajikan dan kesejahte
raan warga Wilayah Perse-

penguasaan bahasa yang 
· banyak termasuk bahasa 
Melayu, bahasa Arab, Siam 
dan bahasa Keling yang di
ambil daripada istilah ka
linga. 
_ ~·s_ek_ara_!2g, isti!ah keling 

· kutuan;' katanya menerusi 
hantaran di laman Face
book rasminya k~lmarin. 

Perbincangan itu turut 
dihadiri Timbalan Menteri 
Perpaduan K Saraswathy, 
Ahli Parlimen Batu P Pra
bakaran, wakil Dewan Ban
daraya Kuala Lumpur 
(DBKL) dan wakil Malaysia 
Hindu Sangam. 

ham, saya minta maaf, bu-

Klang: Angka kes baru 
Covid-19 yang meningkat 
ketika ini . tidak meng
gambarkan sebar(lllg si
tuasi cemas, berikutan 
penggunaan fasiliti kesi
hatan termasuk kemasu
kan ke unit rawatan rapi 
(ICU) masih terkawal. 
. Justeru, Menteri Kesi

hatan Datuk Seri Dr Dzul
kefly Ahmad berkata, ra
kyat tidak seharusnya pa
nik dengan laporan pe
ningka:tan · mendadak kes 
baharu Covid-19, sebalik
nya mengambil sikap un
tuk terus mematuhi pro
sedur operasi · standard 
(SOP) bagi mengelak di
jangkiti. 

Beliau berkata, Kernen~ 
terian Kesihatan (KKM) 
akan terus memantau sis
tern amaran awal (I-t}S) 
dan bukti-bukti saintlfik. 
lain bagi menentukaif se
barang tindakan serta 
langkah baru jika per~u. 

"Ramalan model kita, 
Januari . kes akan turun. 
Kita bukan lagi dalam Co
vid War (perang Covid-19). 
Kita sedang masuk fasa 
pandemik ke endemik. Ja
di tindakan kita berwa
jaran. Kita punyai sistem 
yang sistematik bukan 
hanya melihat·pada ang
ka. 

kan niat saya. Saya orang "Tid k ak 
terakhir yang melontar- I a an 
kan ekspresi menghina membuat 
kaum da~ ag_ama," katanya ·sebarang tindakan 
pada S~s1 Dialog Perdana emOSi dan 
Menten bersama Ketua -•-- ---- •-------

"Sebaliknya kita meli
hat kepada tiga, empat 
faktor ini. Pertama jum
lah kes, kedua jumlah ke
matian, ketiga jumlah ke
mas.ukan ke ICU dan ke
empat, sejauh mana be
ban fasiliti termasuk 
penggunaan katil di hos
pital;' katanya . 

Beliau yang juga Pen
gara'h Strategik Parti 
Amanah Negara (Ama
nah) berkata demikian 
ketika menyampaikan 
ucapan penggulungan 
pada Konvensyen Nasio
nal Arri.anah 2023 di sini, 
semalam. 

Beliau berkata, tidak 
akan membuat sebarang 
tindakan emosi dan ter
buru-buru dalam menga
mbil sebarang langkah 
kawalan termasuk syor 
untuk menguatkuasa se
barang sekatan serta pe
makaian wajib pelitup 
muka. 

"Sebab itu apabila kita 
mengukur keadaan ini, 
dalam fasa endemik kita 
ada tiga, empat faktor ta
di, bukan saja angka. Saya 
tidak akan terpengaruh 
dengan pendekatan erno
si. 

"Apa yang saya lakukan 
adalah tertakluk kepada 
evidence (keterangan) dan 
penilaian HAS. Andai ka
lau berlaku perubahan be
sar, ia akan terkait dengan 
t iga, enipat faktor itu;' ka
tanya. _ 

ada..waktu ini, Dr Dzul~ 

I 


